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Protokół nr XXXV/2021 z XXXV sesji Rady Miasta Podkowa Leśna VIII kadencji, 

która odbyła się w dniu 14 grudnia 2021 r. o godz. 18.30 w trybie zdalnym  
 
 
Sesję Rady Miasta prowadził Przewodniczący Rady Miasta Michał Gołąb. 

 
I. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb otworzył obrady, powitał zebranych, stwierdził kworum (obecnych  
13 radnych, nieobecni radni: M. Janus – cała sesja, W. Żółtowski – początek sesji, lista obecności 
radnych stanowi załącznik Nr 1 do protokołu z sesji) i przekazał informacje o ochronie danych 
osobowych (wyświetlono także na ekranie). 
W posiedzeniu udział wzięli również Burmistrz, Skarbnik i Sekretarz Miasta oraz pracownicy UM, 
obsługa prawna i kierownicy jednostek organizacyjnych miasta. 
 
II. Przedstawienie porządku obrad 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poprosił o wyświetlenie porządku obrad.  
            Porządek obrad: 

I. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
II. Przedstawienie porządku obrad. 
III. Przyjęcie protokołu z XXXIV sesji Rady Miasta. 
IV. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach pomiędzy sesjami. 
V. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o działaniach pomiędzy sesjami. 
VI. Podjęcie uchwał w sprawach: 
1. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021-2040; 
2. zmiany uchwały budżetowej Miasta Podkowa Leśna na 2021 rok; 
3. ustalenia wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2021; 
4. przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022 – 2040; 
5. uchwały budżetowej miasta na 2022 rok; 
6. wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi od 

właścicieli nieruchomości na których zamieszkują mieszkańcy i ustalenia stawki tej 
opłaty oraz ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi od domku letniskowego lub innej nieruchomości wykorzystywanej na 
cele rekreacyjno-wypoczynkowe na terenie Miasta Podkowa Leśna; 

7. określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi, składanej przez mieszkańca właścicieli nieruchomości; 

8. przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
oraz Przeciwdziałania Narkomanii w mieście Podkowa Leśna na 2022 rok; 

9. przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w mieście Podkowa Leśna na lata 
2022-2024; 

10. wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu; 
11. zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 

Podkowa Leśna na 2021 rok. 
VII. Przedstawienie wyników przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną kontroli 

zamówień publicznych za 2017 i 2018 rok. 
VIII. Złożone pisemnie interpelacje i zapytania radnych.   
IX. Sprawy różne.  
X. Wolne wnioski. 
XI. Zamknięcie sesji.     

 
Przewodniczący RM poinformował, że przed sesją wniosek o zmianę porządku obrad zgłosił radny  
S. Lasota, jednak potem wycofał swój wniosek. 
Radny S. Lasota potwierdził, że miał w planie zgłoszenie wniosku o wprowadzenie do porządku obrad 
punktu dotyczącego petycji ws. Lasu Młochowskiego, jednak na posiedzeniu KSS pojawił się pomysł, 
aby tekst stanowiska dopracować jeszcze na posiedzeniach komisji. Przewodniczący RM obiecał 
także, że projekt uchwały w tej sprawie mógłby stać się przedmiotem obrad sesji zwołanej na jakiś 
dzień pomiędzy świętami a Nowym Rokiem, w związku z czym radny potwierdza wycofanie wniosku. 
Przewodniczący RM potwierdził gotowość do zwołania dodatkowej sesji RM jeszcze w tym roku 
poświęconej temu tematowi.  
Innych wniosków nie zgłoszono. 



2 
 

 
III. Przyjęcie protokołu z XXXIV sesji Rady Miasta 
 
Radni nie zgłosili uwag do projektu protokołu ani przed sesją, ani na sesji. 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał projekt protokołu pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich, 
Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja 
Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Edyta Barucka 
NIEOBECNI (2) 
Małgorzata Janus, Wojciech Żółtowski 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Protokół został przyjęty - protokół  
Nr XXXIV/2021 z XXXIV sesji RM przeprowadzonej 25 listopada 2021 r. 
 
IV. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach pomiędzy sesjami 
 
Burmistrz Miasta A. Tusiński skrótowo przedstawił informację o swoich działaniach pomiędzy XXXIV 
sesją RM w dniu 25 listopada 2021 r. a XXXXV sesją RM. Pełna informacja Burmistrza stanowi 
załącznik Nr 2 do protokołu z sesji. 
 
O godz. 18.41 do obrad RM dołączył radny W. Żółtowski. Obecnych 14 radnych.  
 
V. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o działaniach pomiędzy sesjami 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że 9 grudnia br. odbyło się spotkanie z 
przedstawicielami Nadleśnictwa Chojnów ws. Lasu Młochowskiego. Ustalono m.in., że powołana 
zostanie grupa robocza, w której skład wejdą przedstawiciele Nadleśnictwa oraz zainteresowani radni. 
Do udziału w pracach grupy roboczej zgłosili się także pierwsi mieszkańcy.  

Do RM wpłynęły: 
- pismo Fundacji Miasto Demokratyczne z uwagami do protokołu z XXXIII sesji RM - została udzielona 
odpowiedź, 
- sprawozdanie z działalności Posterunku Policji w Podkowie Leśnej w 2021 roku – przekazano 
radnym. 

Radni rozpoczęli prace nad projektem uchwały ws. diet radnych. 
 

VI. Podjęcie uchwał 
 

1. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021-2040 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb zaproponował łączne omówienie projektów uchwał dot. zmian w WPF 
 i zmian w budżecie miasta (pkt VI ppkt 1 i 2 porządku obrad) i poprosił Przewodniczącą KGiR  
o przedstawienie opinii Komisji. 
Przewodnicząca KGiR B. Majewska przekazała, że projekty uchwał ws. zmian w WPF i w budżecie 
zostały zaopiniowane pozytywnie (oba projekty jednogłośnie po 7 głosów za). 
 
Radni nie zgłosili pytań. 
Przewodniczący RM poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały ws. zmian w WPF. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Sławomir Lasota, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, 
Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (1) 
Małgorzata Janus 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 269/XXXV/2021. 



3 
 

 
2. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Podkowa Leśna na 2021 rok 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Sławomir Lasota, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, 
Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (1) 
Małgorzata Janus 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 270/XXXV/2021. 
 

3. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wydatków niewygasających z upływem roku 
budżetowego 2021 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb zaproponował łączne omówienie projektów uchwał z punktów 3, 4 i 5.  
Burmistrz Miasta A. Tusiński omówił wydatki niewygasające na koniec roku 2021. Poinformował także, 
że będzie wnosił autopoprawki do projektów uchwał finansowych dotyczących przyszłego roku.  
 
Przewodniczący RM poprosił Przewodniczącą KGiR o przedstawienie opinii Komisji. 
Przewodnicząca KGiR B. Majewska podkreśliła, że uchwały ws. budżetu tegorocznego oraz budżetu 
na rok 2022 Komisja opiniowała na dwóch różnych posiedzeniach. Wszystkie trzy projekty uchwał  
(z punktów 3, 4 i 5) zostały zaopiniowane przez KGiR jednogłośnie pozytywnie (po 7 głosów za). 
 
Burmistrz Miasta poprosił, aby nie głosować razem wydatków niewygasających oraz budżetu 
przyszłorocznego, bo uchwały te dotyczą dwóch różnych lat. Następnie oddał głos Pani Skarbnik. 
Skarbnik Miasta A. Czarnecka omówiła autopoprawki wprowadzane do projektów uchwał ws. WPF na 
lata 2022-2040 oraz ws. budżetu miasta na rok 2022 (załącznik Nr 3 do protokołu z sesji). 
 
Radni nie zgłosili pytań do trzech ww. projektów uchwał. 
 
Przewodniczący RM poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały ws. ustalenia wydatków 
niewygasających. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Sławomir Lasota, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, 
Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (1) 
Małgorzata Janus 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 271/XXXV/2021. 
 

4. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022 – 2040 
 
Przewodniczący RM poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały z wprowadzoną autopoprawką. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Sławomir Lasota, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, 
Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (1) 
Małgorzata Janus 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 272/XXXV/2021. 
 



4 
 

5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwały budżetowej miasta na 2022 rok 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały z wprowadzoną 
autopoprawką. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Sławomir Lasota, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, 
Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (1) 
Małgorzata Janus 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 273/XXXV/2021. 
 
Burmistrz Miasta A. Tusiński podziękował radnym za pracę nad budżetem i jego przyjęcie. 
Radny W. Żółtowski zapytał, czy nie należy odczytać opinii RIO ws. projektu WPF i projektu budżetu. 
Mec. M. Płaszewska-Opalińska odpowiedziała, że pozytywne opinie RIO radni otrzymali z materiałami 
na sesję, więc nie ma potrzeby ich odczytywania, chyba że któryś z radnych wyrazi taką wolę. 
Żaden z radnych nie wystąpił o odczytanie opinii RIO. 
 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi od właścicieli nieruchomości na których zamieszkują mieszkańcy i ustalenia 
stawki tej opłaty oraz ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi od domku letniskowego lub innej nieruchomości wykorzystywanej na cele 
rekreacyjno-wypoczynkowe na terenie Miasta Podkowa Leśna 

 
Przewodniczący RM M. Gołąb poprosił o przedstawienie opinii KGiR. 
Przewodnicząca KGiR B. Majewska przekazała, że KGiR jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały (7 głosów za). 
Burmistrz Miasta A. Tusiński uprzedził, że RIO nie wie jeszcze jak ma podchodzić do badania tych 
uchwał, trzeba się więc liczyć z tym, że uchwała może zostać unieważniona.  
Przewodnicząca KGiR zapytała, czy wiadomo, jaki procent gmin przeszedł na system rozliczania 
odpadów wg zużycia wody. 
Burmistrz Miasta wyjaśnił, że była tendencja wzrostowa, ale po unieważnieniu przez RIO uchwały  
m. st. Warszawy, nie wiadomo jaka będzie sytuacja. 
 
Wobec braku innych pytań Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Sławomir Lasota, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, 
Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (1) 
Małgorzata Janus 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
274/XXXV/2021. 
 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi, składanej przez mieszkańca właścicieli 
nieruchomości 

 
Burmistrz Miasta A. Tusiński podkreślił, że tu także nie ma jasnych wytycznych RIO, nie wiadomo więc 
jak uchwała zostanie oceniona.  
Przewodniczący RM M. Gołąb poprosił o przedstawienie opinii KGiR. 
Przewodnicząca KGiR B. Majewska przekazała, że KGiR jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały (7 głosów za). 
 
 
Wobec braku pytań Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
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ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Sławomir Lasota, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, 
Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (1) 
Małgorzata Janus 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 275/XXXV/2021. 
 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w mieście Podkowa Leśna na 
2022 rok 

 
Przewodniczący RM M. Gołąb poprosił o przedstawienie opinii KSS. 
Informacje o wyniku głosownia KSS przekazała radna K. Likhtarovich, która z upoważnienia 
Przewodniczącej KSS prowadziła ostatnie posiedzenie KSS. 
Radna K. Likhtarovich poinformowała, że po wysłuchaniu Pani Kierownik OPS, KSS jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały (7 głosów za). 
Radni nie zgłosili pytań. 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Sławomir Lasota, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, 
Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (1) 
Małgorzata Janus 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 276/XXXV/2021. 
 

9.   Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w mieście 
Podkowa Leśna na lata 2022-2024 

 
Przewodniczący RM M. Gołąb poprosił o przedstawienie opinii KSS. 
Radna K. Likhtarovich poinformowała, że po wysłuchaniu Pani Kierownik OPS, KSS jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały (7 głosów za). 
Radni nie zgłosili pytań. 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Sławomir Lasota, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, 
Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (1) 
Małgorzata Janus 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 277/XXXV/2021. 
 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poprosił o przedstawienie opinii KGiR. 
Przewodnicząca KGiR B. Majewska przekazała, że KGiR jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały (7 głosów za). 
Radni nie zgłosili pytań. 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 
 

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Sławomir Lasota, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, 
Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (1) 
Małgorzata Janus 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 278/XXXV/2021. 
 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej 
Rady Miasta Podkowa Leśna na 2021 rok 

 
Przewodniczący KR P. Dziekański przedstawił wniosek KR o zmianę planu pracy KR na rok 2021  
i poprosił radnych o przychylenie się do wniosku Komisji. 
Pytań nie zgłoszono.  
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Sławomir Lasota, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, 
Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (1) 
Małgorzata Janus 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 279/XXXV/2021. 
 
VII. Przedstawienie wyników przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną kontroli zamówień 

publicznych za 2017 i 2018 rok 
 
Przewodniczący KR P. Dziekański przedstawił przedmiot i termin kontroli oraz ustalenia Komisji. 
Protokół pokontrolny jest zamieszczony w BIP i stanowi załącznik Nr 4 do protokołu z sesji.  
 
VIII. Złożone pisemnie interpelacje i zapytania radnych 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że do RM nie wpłynęły żadne interpelacje ani zapytania. 
 
IX. Sprawy różne 
 
Radny S. Lasota zapytał o zapowiedzianą przebudowę peronów na stacji WKD Podkowa Leśna 
Główna oraz o to, czy planowane są tam szlabany.  
Burmistrz Miasta A. Tusiński powiedział, że szlabany nie są planowane - w godzinach szczytu  
prowadziłyby do tworzenia korków paraliżujących ruch w centrum miasta. Jest natomiast propozycja 
przesunięcia peronów o ok. 10 m oraz montażu dodatkowej sygnalizacji świetlnej.  
Radny P. Dziekański podpowiedział, że dobrym rozwiązaniem byłby montaż monitora 
wyświetlającego, ile sekund pozostało do odjazdu kolejki.  
 
Radna M. Eckhoff zapytała o transport zastępczy w czasie planowanego przez WKD remontu. 
Burmistrz Miasta A. Tusiński wyjaśnił, że transport zastępczy będzie na odcinkach 
Grodzisk/Milanówek – Podkowa Leśna Główna/Zachodnia.  
 
Radna M. Łaskarzewska zwróciła uwagę na niebezpieczny z powodu oblodzenia podjazd do WKD na 
ul. Króliczej. Prośba o częstsze posypywanie tego podjazdu. W dłuższej perspektywie być może warto 
byłoby pomyśleć o  jego przebudowie. Radna poprosiła także pozostałych radnych o przemyślenie 
kwestii dyżurów radnych – może można byłoby organizować je w formie zdalnej, aby mieszkańcy 
mogli zgłaszać radnym swoje uwagi. 
 
Dyrektor Szkoły Podstawowej A. Hein poprosiła o posypywanie ul. Reymonta – ulica w dniu 
wczorajszym była bardzo oblodzona, co utrudniało dzieciom dojście do szkoły. 
Burmistrz Miasta wyjaśnił, że wykonawca miał akurat awarię sprzętu. Dodał, że wierzy, że taka 
sytuacja się już nie powtórzy.  
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Dyrektor A. Hein powiedziała, że zawnioskowano, aby szkoła zapewniała obiady dzieciom 
cudzoziemskim. Pani Dyrektor stwierdziła, że do tej pory w szkole nie zauważono, aby dzieci te 
chodziły głodne, ale zapyta w Ośrodku na Dębaku, jak wygląda sytuacja i czy dzieci tam mają tam 
zapewnione obiady. Zaznaczyła przy tym, że szkoła nie ma takiej kategorii w budżecie jak „obiad”, 
więc nie może obiadów dla nikogo kupować. O sprawie został poinformowany także OPS. 
Radna M. Łaskarzewska stwierdziła, że przedstawiciel kierownictwa Ośrodka na Dębaku powiedział 
jej, że Ośrodek ma środki finansowe i postara się jakoś rozwiązać zgłoszony problem. 
 
Radna M. Eckhoff przekazała prośbę mieszkańców o zajęcie się dziurą w drodze na ul. Orlej (przy  
ul. Brwinowskiej). Zapytała także, co nowego w kwestii przebudowy stawu.  
Burmistrz Miasta przypomniał, że Miasto już drugi raz otrzymało pozytywną decyzję Konserwatora 
Zabytków – tym razem z rygorem natychmiastowej wykonalności. Jednak 2 grudnia br. około 2 w nocy 
(jak się udało zorientować po dokumentacji elektronicznej) Generalna Konserwator Zabytków zdjęła z 
decyzji rygor natychmiastowej wykonalności. Nie wiadomo, w jaki sposób, w czasie kiedy Ministerstwo 
było zamknięte, Prezes Stowarzyszenia Dendropolis weszła w posiadanie tego dokumentu 
elektronicznego – i to z adnotacją, że dokument ma być wysłany, a nie był podpisany. Miasto i 
Konserwator zostali poinformowani o decyzji Ministra dopiero w kolejnych dniach – na skutek 
interwencji Miasta. Ponadto przekazana Miastu decyzja była niepełna. Doszło tu do ewidentnego 
mataczenia urzędników i Dendropolis. Sprawa będzie wyjaśniana. Gdyby nie odwołania Dendropolis 
to staw byłby już dokończony. Burmistrz poinformował także o kilku oddalonych już przez WSA 
skargach złożonych przez Stowarzyszenia Dendropolis. Starając się ostatnio podsumować batalię o 
staw, UM doliczył się 117 wystąpień Stowarzyszenia Dendropolis i ich stronników do różnych instytucji 
oraz około 40 odwołań od różnych decyzji i postanowień. Burmistrz ma nadzieję, że ktoś w końcu 
ostatecznie orzeknie, że Stowarzyszenie Dendropolis nie działa w interesie społecznym, lecz własnym 
członków Stowarzyszenia i wtedy skończą się problemy Miasta z nimi.  
Radna M. Eckhoff zasugerowała, że być może warto wrócić do cyklicznych spotkań Burmistrza z 
mieszkańcami (on-line) i wyjaśniać trudne tematy, jak właśnie ten. Burmistrz Miasta poparł pomysł. 
Radna B. Majewska powiedziała, że czeka w końcu na jakąś pozytywną inicjatywę Stowarzyszenia 
Dendropolis, np. pomoc osobom starszym. 
 
X.  Wolne wnioski 
 
Brak zgłoszeń do tego punktu sesji.  
 
XI.  Zamknięcie sesji 
 
Na zakończenie sesji Przewodniczący RM i Burmistrz Miasta złożyli wszystkim życzenia świąteczne, 
po czym o godz. 20.02 Przewodniczący RM zamknął XXXV sesję Rady Miasta Podkowa Leśna VIII 
kadencji. 
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Sesja była transmitowana on-line. Transmisje sesji udostępniane są na kanale YouTube  
pn. „Miasto Podkowa Leśna” - adres:  
https://www.youtube.com/channel/UCvAVZWcNfr_Ya1teWYYHTaw - link udostępniony jest na stronie 
internetowej miasta oraz w BIP Miasta. 
Nagranie audio-video zamieszczone jest na stronie na podkowalesna.esesja.pl, w BIP Miasta oraz 
poprzez odnośnik na stronie internetowej miasta i stanowi integralną część protokołu z sesji. 
Wyniki głosowań imiennych były wyświetlane na ekranie w sali obrad. 
Podjęte uchwały wraz z imiennymi wykazami głosowań znajdują się w biurze Rady Miasta  
i są zamieszczone w BIP Miasta oraz na stronie podkowalesna.esesja.pl.  
Na sali obrad umieszczono informację o ochronie danych osobowych. Klauzulę wyświetlono także na 
ekranie na początku sesji. 
 
 
 
 
          Protokołowała:       Obradom przewodniczył:  
            Beata Krupa              Michał Gołąb  
        /-/           /-/ 
    Gł. Specjalista w Ref. OSO            Przewodniczący  
Urzędu Miasta Podkowa Leśna              Rady Miasta Podkowa Leśna 
 
 
 
Wyjaśnienie skrótów: 

RM – Rada Miasta Podkowa Leśna 
UM – Urząd Miasta Podkowa Leśna 
KR – Komisja Rewizyjna  
KSWiP – Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 
KGiR – Komisja Ładu Przestrzennego, Bezpieczeństwa i Ochrony Środowiska 
KSS – Komisja Spraw Społecznych 
BIP – Biuletyn Informacji Publicznej  
WPF – Wieloletnia Prognoza Finansowa 
Ref. OSO – Referat Organizacyjny i Spraw Obywatelskich Urzędu Miasta Podkowa Leśna 
RIO – Regionalna Izba Obrachunkowa w Warszawie 
OPS – Ośrodek Pomocy Społecznej w Podkowie Leśnej 
WSA – Wojewódzki Sąd Administracyjny  

 
 
Załączniki: 

1. Lista obecności radnych na sesji 
2. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach pomiędzy sesjami 
3. Autopoprawka do projektów uchwał ws. WPF na lata 2022-2040 oraz ws. budżetu miasta na 

rok 2022 
4. Protokół Komisji Rewizyjnej z kontroli zamówień publicznych za 2017 i 2018 rok 

 
 
 
 
 


